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ΣΚΑΕΙ Η «ΦΟΥΣΚΑ

Δωρο-αδωρο 
το PSI για 

την  Eññóóci
Και μετά το «κούρεμα» 50%, 

το χρέος δεν Θα είναι βιώσιμο 
Μέρκελ: Κανένα δάνειο-γέφυρα 

προς τους Ελληνες

ΙΑΤΡΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ-ΑΡΧΙΕΠΙΣΚΟΠΗ

Στηρίζουν 
αστέγους 
και ανασφάλιστους
✓  Εγκαινιάζουν το πρώτο ιατρείο κοινωνικής αποστολής 
το οποίο θα λειτουργεί με εθελοντές γιατρούς ___

ΣΕΛ. 19

ΣΑΜΑΡΑΣ

Ασπίδα 
προστασίας 
για μειώσεις 
μισθών και 
κατάργηση 

13ου και 14ου

ΚΑΜΠΑΝΕΣ ΑΠΟ ΕΦΕΤ

Οργιο από 
παραβάσεις 
στον κλάδο 

ίω ν τροφίμων
Σ Ε Λ . 21

ΓΕΡΜΑΝΙΑ 
2.00 EURO
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Θύελλα αντιδράσεων για τον εκβιασμό που επιχείρησαν οι πραιτοριανοί του Γιωργάκη
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Α ΥΘ Ο ΡΜ Η ΤΑ

Του ΓΙΑΝΝΗ ΚΟΝΤΟΓΙΑΝΝΗ

Ιστορίες οικονομικής τρέλας...

Οι διαπραγματεύσεις για το PSI βρίσκονται σε κρίσιμο σημείο. Παρά τη μικρή πρόοδο που υπήρξε την προηγούμενη βδομάδα, μεταξύ των ιδιωτών πιστωτών και της κυβέρνησης, οι δύο πλευρές δεν κατέληξαν στην πολυπόθητη συμφωνία για το κούρεμα των ελληνικών ομολόγων.Σε κάθε περίπτωση καθοριστικός παράγων αποτελεί το επιτόκιο, με το μπρα ντε φερ να συνεχίζεται.Το πρόβλημα όμως είναι το κατά πόσο το χρέος της Ελλάδας μπορεί να καταστεί βιώσιμο σε βάθος χρόνου και να ανέλθει στο 120% του ΑΕΠ το 2020. Τα δεδομένα που αυτή τη στιγμή έχουμε δεν αφήνουν περιθώρια αισιοδοξίας. Η ύφεση θα συνεχιστεί τουλάχιστον για τα επόμενα δύο χρόνια, ενώ στο μεγάλο ζητούμενο και κλειδί, που είναι οι μεταρρυθμίσεις, δεν έχει γίνει καμιά ουσιαστική πρόοδος. Ανάπτυξη και επενδύσεις αναζητούνται.Το να πιέζει η Τρόικα για νέα μέτρα μείωσης του μισθολογικού κόστους, απλά ερμηνεύεται ως επανάληψη της λανθασμένης συνταγής που ήδη εφαρμόστηκε και απέτυχε. Αποτελεί τρέλα.Η περαιτέρω συρρίκνωση των μισθών,

των δώρων, το πάγωμα των αυξήρεων και η περικοπή των επικουρικών συντάξεων, που μπορεί να φθάσει έ ως και το 40%, δεν πρόκειται να βοηθήσουν στην τόνωση του οικονομικού περιβάλλοντος.Αντίθετα θα διευρύνουν την ύφεση, την κοινωνική ένταση μειώνοντας παράλληλα και άλλο το βιοτικό επίπεδο.
Τ

ο τοπίο παραμένει θολό και ασαφές με ανοιχτό ακόμη και το ενδεχόμενο να καταθέσει η κυβέρνηση νομοθετική ρύθμιση, εφόσον δεν εξευρε- θεί λύση μέσα από τον κοινωνικό διάλογο.Την ίδια ώρα τα στοιχεία που ήρθαν στη δημοσιότητα από το υπουργείο Οικονομικών, με τη λίστα χιλιάδων οφειλετών του Δημοσίου, οι οποίοι χρωστούν περίπου 15 δισ. ευρώ, δείχνουν ότι το σπορ της φοροδιαφυγής στην Ελλάδα εξακολουθεί να αποτελεί "μαγκιά". Λίστες μπορεί να δίνονται πολλά χρόνια στον τύπο, για λόγους κυρίως ε ντυπώσεων, αλλά θα ήταν πρέπον να εξηγήσουν πρωτί- στως οι αρμόδιοι, πόσα από αυτά τα δισ. θα εισπρα- χθούν. Ελάχιστα είναι η απάντηση,Υπάρχουν εταιρείες που έχουν κλείσει, άλλες έχουν πτωχεύσει, ορισμένοι

από τους οφειλέτες βρίσκονται στη φυλακή, ενώ άλλοι αποδήμησαν εις Κύριον! Από που λοιπόν θα πάρει το Δημόσιο τα χρωστούμενα;Τα ληξιπρόθεσμα χρέη ξεπερνούν τα 42 δισ. ευρώ. Το ποσό είναι υπέρογκο.Κά- ποιοι εσχάτως προχώρησαν σε διακανονισμό μετά τις απειλές του υπουργείου Οικονομικών, το οποίο νομοθετεί τώρα ευνοϊκές ρυθμίσεις μήπως και εισπράξει.
Επί σειρά δεκαετιών σε αυτές τις λίστες αποτυ- πώνονται εταιρείες και φυσικά πρόσωπα να χρωστούν στο Δημόσιο. Το βασικό ερώτημα είναι γιατί επετράπη διαχρονικά αυτό το καθεστώς; Πρόκειται για την πλήρη αποτυχία του φοροεισπραχτικού μηχανισμού και του θεσμικού πλαισίου. Ακόμη και τα αδέλφια Κοσκωτά ξαναφιγουράρουν στις λίστες με χρέη εκατ. ευρώ! Ιστορίες οικονομικής τρέλας για... γέλια και για κλάματα. Το σίγουρο πάντως είναι ότι αν η πολιτεία έπραττε έγκαιρα τα δέοντα δεν θα είχαμε φθά- σει στο χείλος του γκρεμού . Ούτε θα πλήρωναν το μάρμαρο συνεχώς τα συνήθη υποζύγια, δηλαδή μισθωτοί και συνταξιούχοι.

Καμία έκπληξη! 
Φυσικά και θα υ

περασπιστούν οι σύντρο
φοι του Π ΑΣΟ Κ  
τον Γιώργο! Σιγά 
μην αφιίσουν 
τους άλλους να α
ποδομήσουν την 
πολιτική του!!!

(Τι γιατί;
Αυτά σκο

πεύουν να το κά
νουν οι ίδιοι! 
Προκειμένου να 
επιβιώσει το ΠΑ
ΣΟΚ!)

Για να λέ
με πάντως 

και την αλήθεια 
το "μακελειά" έχει 
ήδη ξεκινήσει!
Στους μισθούς, 
στις εργασιακές 
σχέσεις.

Τι σημαίνει 
πως δεν είχαν προ- 

βλέψει την ύφεση που 
μπορεί να προκαλούσε η 
πολιτική του Μνημονίου;! 
Εδωσαν το "φάρμακο" χω
ρίς ένα σχέδιο για ενδεχό
μενες παρενέργειες!!!

(Και το χειρότερο; 
Μόλις αυτές εκδη

λώθηκαν τις απέδωσαν ό
χι στη λανθασμένη συντα
γή, αλλά σε ολιγωρίες κα
τά τη... δοσολογία!!!

Τι; Πάλι υπογρα
φές θα ζητήσουν 

πάλι οι εταίροι; Α.,.ωραί- 
α. Να ετοιμαζόμαστε, αν 
είναι έτσι, για νέο... σή
ριαλ! Με τον πρόεδρο Α-
ντώνη!!!

Απίστευτο; Τις καταπίνει η ύφεση τις θυσίες μας
Μ Η Ν  ΚΡΥΒΟΜ ΑΣΤΕ, συνφόφισσες καισύντροφοι, είναι το λιγότερο παράδοξο. Να σου λένε οι πάντες, από τις ίδιες τις εργοδοτικές οργανώσεις στην Ελλάδα μέχρι και την Ευρωπαϊκή Επιτροπή πως δεν έχουν θέσει ζήτημα κατάργησης του 13ου και 14ου μισθού στον ιδιωτικό τομέα, αλλά κάθε λίγο και λιγάκι να ανακύπτει αυτό το ζήτημα στο δημόσιο διάλογο! Και επειδή αποκλείεται να το θέτουν οι ίδιοι οι εργαζόμενοι, είναι προφανές ότι κάποιοι από το εσωτερικό της χώρας το ανακινούν! Μέσω... τρόικας, εννοείται! Και να σας πούμε κάτι; Αν η τρόικα είχε γενικότερα τόσο Βαθιά γνώση της ελληνικής πραγματικότητας όσο εμφανίζεται να έχει στα εργασιακά ζητήματα και μόνο- όπου γνωρίζει και τη τελευταία... λεπτομέρεια-, τότε η όλη συνταγή της μπορεί και να είχε πετύχει. Γιατί θα ήταν διαφορετική, θα είχε λάΒει υπόψη την πραγματικότητα της χώρας στην οποία απευθύνεται!
Μ Η Ν  Κ ΑΝΕΤΕ πως δεν καταλαβαίνετε τον πε \μό της κοινωνίας, συντρόφισσες και σύντροφοι! Μπορεί να έχει και δίκιο ο ΛοΒέρδος που προειδοποίησε για "μακελειό". Διότι έχει ανεχτεί πάρα πολλά την τελευταία διετία ο ελληνικός λαός! Περικοπές μισθών, φόρους...φόρους...φόρους, απολύσεις, λιτότητα...λιτότητα...λιτότητα...λιτότητα, φτώ

χεια....φτώχεια...φτώχεια, έχει υποφέρει τα πάνδει- να! Αλλά υπάρχει και ένα όριο. Ε, όχι και να του κακολογήσουν τον σύντροφο Γιώργο! Τον ηγέτη του, ο οποίος έσωζε κάθε λίγο τη χώρα από... χρεοκοπία!!!
Θ ΕΡΜ Η  Π Α ΡΑΚ ΛΗ ΣΗ  να είμαστε ειλικρινείς με τον σύντροφο Γιώργο Παπανδρέου, έτσι; Στην πραγματικότητα το δικό του έργο μπορεί να συγκριθεί μόνο με εκείνο του.,.Γκορμπατσόφ, ας

[Υ Δ Ε Ν  ΕΙΝΑΙ απίστευτο; Να ακούμε 1 τώρα ότι πρέπει να φτάσουμε και σε 70% "κούρεμα" για να μπορέσουμε το 2020 να έχουμε χρέος της τάξης του 120%! Οσο είχαμε δηλαδή πριν αναλάΒει η τρόικα να μας σώσει με τη γνωστή συνταγή που αυξάνει το δημόσιο χρέος χωρίς να μειώνει το δημοσιονομικό έλλειμμα, αφού τις περισσότερες θυσίες τις καταπίνει η ύφεση! Και ακόμη και αν επιτυγχάναμε το στόχο για το χρέος τι είναι Βέβαιο πως δεν θα έφθανε να είναι το 2020 στα επίπεδα του 2009; Οι μισθοί! Οι συντάξεις! Τα ποσοστά ανεργίας που οδεύουν ήδη προς την δεκαετία του 1960 και το κοινωνικό κράτος!

πούμε! Τον οποίο φυσικά- για να μην παρεξηγιόμα- στε κιόλας- δεν μπορεί να φτάσει, έτσι; Διότι ο Μιχαήλ, στην προσπάθειά του να διορθώσει, λέει, και εκείνος τις στρεβλώσεις και τα κακώς κείμενα της χώρας του, έφθασε να διαλύσει μία ολόκληρη παγκόσμια υπερδύναμη! Ενώ ο Γιώργος έφερε στα πρόθυρα της διάλυσης απλά μία χώρα της ευρωζώνης! Και έΒαλε το...λιθαράκι του για να ζορίζονται και κάποιες άλλες (Ολόκληρη την ευρωζώνη; Α ...όχι, μη τον αδικούμε! Για εκείνη, εάν προκύψει στην πορεία θέμα, θα το έχει φροντίσει η ... Ανγκελα!!!)
ΚΑΙ Μ Η  σας ξενίζει η σύγκριση με την πρώην Σοβιετική Ενωση, γιατί όπως και να έχει το πράγμα, δεν υπάρχει άλλο προηγούμενο για να συγκριθεί αυτή η πενταετία της ύφεσης και η συρρίκνωση του ΑΕΠ κατά 15 μονάδες μέσα σε τρία μόλις χρόνια. Το είπε και ο σύντροφος Αλέξης Τσίπρας: "Με εξαίρεση την κατάρρευση της πρώην Σοβιετικής Ενωσης, δεν υπάρχει ανάλογο καταγεγραμμένο ποσοστό ύφεσης στον ευρωπαϊκό χώρο στη μεταπολεμική περίοδο". Και θα προσυπογράψουμε απολύτως την παρατήρησή του: "Και αντί να παραδεχτούν δημόσια ότι μας ρίξανε στα βράχια. Αντί να ζητήσουν συγνώμη και να κάνουν στροφή, αυτοί μιλάνε και για νέα μέτρα και για μεγαλύτερη λιτότητα".
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ΚΑΙ ΜΕΤΑ ΤΟ "ΚΟΥΡΕΜΑ" 50% ΤΟ ΧΡΕΟΣ ΔΕΝ 0Â’ΕΙΝΑΙ ΒΙΩΣΙΜΟ

Δώρο ■ άδωρο το PSIΣ καεί η φούσκα του 
προγράμματος ανταλ
λαγής των ελληνικών 

ομολόγων, που μετά και 
την παρέμβαση του ΔΝ Τ  
στις διαπραγματεύσεις, α- 
ποδεικνυεται δώρο - άδω
ρο για την κυβέρνηση, κα
θώς και από τον βασικό 
πυλώνα της Τρόικας επιβε
βαιώνεται ότι και μετά από 
"κούρεμα" 50% (προσοχή: 
εφόσον επιτευχθεί συμφω
νία μεταξύ Ελλάδας - ιδιω
τών πιστωτών) το χρέος 
δεν θα είναι βιώσιμο και η 
χώρα θα εξαναγκαστεί να 
κηρύξει χρεοκοπία μετά α
πό ένα χρόνο, το αργότερο 
σε δυο χρόνια.Ο εκπρόσωπος ίου ΔΝΤ, Πολ Τόμσεν, θα παρουσιάσει στο ΕιίΓοςτοιιρ προσχέδιο έκθεσης ίου οργανισμού ίου για τη βιωσιμότητα του ελληνικού χρέους (πρόκειται για το ίδιο έγγραφο που παρουσίασε στον πρωθυπουργό Λ. Παπαδήμο), έκθεση σύμφωνα με την οποία το ΡδΙ+ δεν θα οδηγήσει σε βιώσιμα επίπεδα το ελληνικό χρέος το 2020. Οπως σημειώνεται, η καθυστερημένη επιστροφή της Ελλάδας σε πρωτογενή πλεονάσματα σε συνδυασμό με τα μακροοικονομικά δεδομένα και τις πρόσθετες ανάγκες χρηματοδότησης θα οδηγήσουν το ελληνικό χρέος το 2020 στο 150% του Α- ΕΠ, δηλαδή κατά 60 δισ. ευρώ υψηλότερα από το στόχο του 120% του ΑΕΠ. "Δώρο - άδωρο", δηλαδή, το πρόγραμμα, το οποίο και να περάσει άπό τις συ-

"Δώρο - άδωρο", το πρόγραμμα, το οποίο και να 
περάσει από τις ουμπληγάδες τω ν κερδοοκοπικών 

κεφαλαίων, το μόνο που θα προσφέρει στον 
ασθενή "Ελλάδα" θα είναι μία ακόμα ανάσα στον 

αναπνευστήρα τω ν χρηματοδοτήσεων

μπληγάδες των κερδοσκοπικών κεφαλαίων, το μόνο που θα προσφέρει στον ασθενή "Ελλάδα", που ως και σήμερα· υποστηρίζεται μηχανικά (μνημο- νιακό δάνειο), θα είναι μία ακόμα ανάσα στον αναπνευστήρα των χρηματοδοτήσεων, με την οποία Βέβαια δεν θα διασφαλίζεται η βιωσιμότητα του χρέους.Τα ανωτέρω επαληθεύει και ο εκπρόσωπος των ιδιωτών κατόχων ελληνικού χρέους, Τσαρλς Νταλάρα, ο οποίος ήδη προειδοποίησε για τις εξελίξεις: "Χρεοκοπία, αν αποτύχουμε με την εθελοντική αναδιάρθρωση". Ο Νταλάρα τόνισε ότι η πρόταση για την απομείωση του ελληνικού χρέους, το λεγόμενο PSI, που παρέδωσε τις προ-

ηγούμενες μέρες στην ελληνική κυβέρνηση θα μετατραπεί σε συμφωνία. 'Τα βασικά κομμάτια έχουν μπει στο παζλ", είπε ο κ. Νταλάρα,ενώ επέμεινε ότι η πρόταση που υπέβαλε ό ίδιος στην Αθήνα, για λογαριασμό των ιδιωτών πιστωτών, "ήταν η καλύτερη δυνατή", ενώ έκανε λόγο για "σταυροδρόμι", που, όπως είπε, σημαίνει "ή εθελοντική αναδιάρθρωση ή χρεοκοπία".Σύμφωνα με πληροφορίες, η πρόταση Νταλάρα έκανε λόγο για μεσο- σταθμικό επιτόκιο 3,9% 4%  ενώ η Μέρκελ απαιτούσε μεσοσταθμικό επιτόκιο ακόμη και κάτω από 3,5% οπότε το επιτόκιο θα ξεκινούσε ακόμη και κάτω από το 3%. Ο λόγος που η Γερμανία και το ΔΝΤ απαιτούν μικρότερο

επιτόκιο είναι ότι δεν υπάρχει μεγάλη συμμετοχή στο PSI. Οσο μικρότερο είναι το ποσοστό των εθελοντών στο κούρεμα τόσο μικρότερο πρέπει να είναι και το επιτόκιο ώστε να επιτευχθεί ο στόχος για κούρεμα πάνω από 100 δισ. ευρώ.Επιπλέον, σύμφωνα λοιπόν με πληροφορίες που μεταδίδει το ειδησεο- γραφικό δίκτυο Dow Jones Newswires και η εφημερίδα Wall Street Journal, επιβεβαιώνεται και η αλλαγή της στάσης των ευρωπαϊκών κρατών τα οποία θα ζητήσουν στη Σύνοδο Κορυφής της 29ης ή 30ης Ιανουάριου μια έκθεση προόδου για το ελληνικό χρέος. Θα ζητήσουν δηλαδή δεσμεύσεις από την Ελλάδα για το πως θα καταστεί βιώσιμο το ελληνικό χρέος και ποιο θα έπρεπε να είναι το ύψος του κουρέματος ώστε να μην υπάρξει χρεοκοπία.Το πρακτορείο Dow Jones αναφέρει ότι η συμφωνία της 26ης-27ης Οκτωβρίου για το "κούρεμα" προέβλεπε πως η Ελλάδα θα αντιμετώπιζε ύφεση 5% το 2011 και 2,8% το 2012, ενώ πλέον η ύφεση είναι μεγαλύτερη. "Η ύφεση θα είναι μεγαλύτερη και πιθανότητα θα συνεχιστεί και του χρόνου. Συνεπώς, υπάρχουν αιτήματα από μερικές πι- στώτριες χώρες για νέα έκθεση βιωσιμότητας πριν τη σύνοδο κορυφής της ΕΕ, ώστε να γνωρίζουμε που στεκόμα-* στε" δηλώνουν χαρακτηριστικά οι Ευρωπαίοι αξιωματούχοι που επικαλείται το πρακτορείο. Ενα άλλο κακό νέο για την Ελλάδα είναι, σύμφωνα με πληροφορίες ότι οι αναπτυσσόμενες χώρες, γνωστές και ως BRICS όπως η Βραζιλία και η Ρωσία έχουν αρχίσει να αλλάζουν τη στάση τους απέναντι στην Ελλάδα και να ζητούν να μη δοθεί άλλο δάνειο στην Ελλάδα.
"ΣΕ ΠΛΗΡΗ ΣΥΣΤΡΑΤΕΥΣΗ Η ΚΥΒΕΡΝΗ ΣΗ  ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ ΜΕ ΤΗΝ ΤΡΟΙΚΑ"

Εκλογές εδώ και τώρα και ενίσχυση του ΚΚΕ ζητούν οι βουλευτές τουΤην άμεση προσφυγή στις κάλπες προκειμένου ο λαός "να ξεπεράσει κάθε λογής αναχώματα" και να στηρίξει το ΚΚΕ ζητά η κοινοβουλευτική ομάδα του κόμματος με ανακοίνωσή της.Η ΚΟ του ΚΚΕ αναφέρει ότι "σε πλήρη συστράτευση, η συγκυβέρνηση του ΠΑΣΟΚ, της ΝΔ και του ΛΑΟΣ με την τρόικα και το κεφάλαιο κλιμακώνουν τη γενικευμένη επίθεση στους εργαζόμενους με στόχο: την κίτ-οκοεούργηση των μισθών,

τον 13ο και 14ο μισθό, που θα οδηγήσει σε μείωση του ετήσιου εργατικού εισοδήματος πάνω από 15%, τις ωριμάνσεις στους μισθούς που είναι γνωστές ως τριετίες, τις συλλογικές συμβάσεις και τα εργατικά δικαιώματα που καθορίζονται από αυτές, το ύψος των εισφορών στα ασφαλιστικά ταμεία, ΟΑΕΔ, ΟΕΚ κλη".Οι βουλευτές τονίζουν, επίσης, ότι όλα αυτά είναι οι αλλαγές που, χρόνια μεθοδικά, προωθούσε το κεφάλαιο, με τις κυβερνήσεις του ΠΑΣΟΚ

και της ΝΔ και τώρα με την κρίση α- ξιοποιεί την ευκαιρία για να τα σαρώσει όλα.Προσθέτει, ακόμη, ότι με πς αλλαγές αυτές επιδιώκουν να φορτώσουν και άλλα Βάρη της κρίσης στους εργαζόμενους, να μειώσουν δραστικά την τιμή της εργατικής δύναμης ώστε να δημιουργήσουν τις προϋποθέσεις για την αύξηση της κερδοφορίας του κεφαλαίου.Ο κοινωνικός διάλογος που γίνεται με τη συμμετοχή της πλειοψηφίας

της ΓΣΕΕ,βυτά τα μέτρα θέλει να νομιμοποιήσει, αναφέρει η ΚΟ του ΚΚΕ και σημειώνει ότι ο ισχυρισμός ότι δήθεν η ΓΣΕΕ δεν συζητά άλλα θέματα, εκτός από το λεγόμενο μισθο- λογικό κόστος, είναι υποκριτικός.Σε αυτή τη σκληρή αναμέτρηση, τονίζεται στην ανακοίνωση, "οι βουλευτές του ΚΚΕ θα βρίσκονται μαζί με το ταξικό εργατικό και λαϊκό κίνημα, για να αποτρέψουν τα νέα βάρβαρα μέτρα που έρχονται και θα κάνουν τη ζωή μας κόλαση".

ΥΠ . ΔΙΚΑΙΟ ΣΥ ΝΗ Σ

Ερχεται νέο 
πολυνομοσχέδιο

Ενα ακόμη "πολυνομοσχέδιο" με 100 νέες τομές, στην... εναγώνια μάχη για την ταχύτερη εκδίκαση των φορολογικών υποθέσεων και πρωταρχικό στόχο να αρχίσουν να εισρέουν χρεωστούμενα προς τα κρατικά ταμεία, προανήγγειλε ο Υφυπουργός Δικαιοσύνης σήμερα στη Βουλή.Απαντώντας σε σχετική ερώτηση του βουλευτή του ΠΑΣΟΚ κ. Κουσελά, ο κ. Πεταλωτής απέρρι- ψε μεν την πρότασή του για την εκδίκαση τέτοιων υποθέσεων σε διάστημα πέντε μηνών υποστηρίζοντας ότι "το δικαιικό μας σύστημα δεν χωρά αποσπασματικά μέτρα" .δεσμεύτηκε όμως ότι οι νέες ρυθμίσεις θα δώσουν ανάσα στα διοικητικά δικαστήρια.Εκεί όπου μέχρι στιγμής, θυμίζουμε πως 138.720 φορολογικές υποθέσεις δεν έχουν πάρει δικάσιμο κι ούτε πρόκειται να πάρουν μέχρι τον Ιούνιο του 2013 ( !)  Ο Υφυπουργός σχολίασε πάντως ότι οι αλλαγές είναι τέτοιες ώστε δεν θα ξαναγίνει κουβέντα για δίκες που εκδικάζονται μετά από επτά χρόνια, χωρίς ωστόσο να διασφαλίζεται και σε πόσα χρόνια τελικά θα συζητηθούν οι εκκρεμείς υποθέσεις.Μεταξύ των αλλαγών που αναμένονται στη Βουλή• Η κατά προτεραιότητα εκδίκαση των φορολογικών υποθέσεων• Η ενίσχυση του θεσμού της πρότυπης δίκης μέσω της οποίας μαζικές αγωγές στα διοικητικά δικαστήρια θα εκδικάζονται με μία δίκη και θα λύνονται με μία απόφαση• Και αύξηση της αρμοδιότητας των μονομελών πρωτοδικείων και εφετείων για την εκδίκαση των εκκρεμών υποθέσεων καθώς οι μονομελείς συνθέσεις είθισται να κάνουν πιο γρήγορα τη δουλειά τους'Να μην αφήνουμε τους μεγα- λοοφειλέτες να κάνουν κατενά- τσιο σε βάρος των έντιμων φορο- λογουμένων", σχολίασε ο κ. Κου- σελάς υπογραμμίζοντας ότι το θέμα αυτό πρέπει να λυθεί ώστε να μην επιλέγονται οι οριζόντιες περικοπές σε μισθούς και συντάξεις πού το μόνο που έχουν ως αποτέλεσμα είναι να ανακυκλώνουν την κρίση.
Ε. ΓΑΛΩΝΗ
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Η χήρο ράπισμά προς τους 
"πραπωρινανους" του Πα
πανδρέου, που απειλούν τη 

Δικαιοσύνη με "μακελειό", αναφε- 
ρόμενοι αδίστακτα στους οικονο
μικούς εισαγγελείς (Πεπόνης - 
Μουζακπης) που συνέταξαν την 
έκθεση · βόμβα για την τεχνητή 
αύξηση του ελλείμματος, συνιστά 
η χθεσινή παρέμβαση του προέ
δρου της Ενωσης Δικαστών και 
Εισαγγελέων, ο οποίος και ξεκα
θάρισε προς πάσα κατεύθυνση ότι 
ο Ελληνας δικαστής είναι ανεξάρ
τητος και δεν εκβιάζεται.

"Για τυχόν παρεμβάσεις στη δικαιοσύνη, που θα ήταν υποκρισία να ειπωθεί πως δεν γίνονται, οι οποίες, ωστόσο δεν βρίσκουν αποδέκτες γιατί ο ΕΜηνας δικαστής είναι ανεξάρτητος", έκανε λόγο ο πρόεδρος της Ενωσης Δικαστών και Εισαγγελέων, Χαράλαμπος Αθανασίου, μετά τη συνάντησή του με τον πρόεδρο του ΛΑΟΣ, Γιώργο Καρατζαφέρη. Οπως τόνισε ο κ. Αθανασίου "0 Ελληνας δικαστής είναι ανεξάρτητος και το μήνυμα που θέλουμε να το περάσουμε και στον ελληνικό λαό, είναι όπ πρέπει να έχει εμπιστοσύνη στους δικαστικούς του λειτουργούς". 0  πρόεδρος του ΛΑΟΣ, Γιώργος Καρατζαφέρης, σε δηλώσεις του κάλεσε την πολιτεία να αναλά- βει τις υποχρεώσεις της, όπως είπε, απέναντι στους δικαστές, υποστηρίζοντας ότι "η εκτελεστική εξουσία, χρόνια τώρα, προσθέτει υποχρεώσεις στον δικαστικό κλάδο, και είναι ευνόητο και αυτοί να έχουν τις δικές τους ανάγκες και τα δικά τους δικαιώματα" και πρόσθεσε: "Εάν θέλουμε πράγματι η Δικαιοσύνη να είναι αδέσμευτη, ελεύθερη και ακηδεμόνευτη, όπως το Σύνταγμα ορίζει, πρέπει να αναλάβουμε και τις υποχρεώσεις μας απέναντι στους δικαστές. Οσον αφορά

ΘΥΕΛΛΑ ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΩΝ ΓΙΑ ΤΟΝ ΕΚΒΙΑΣΜΟ ΠΟΥ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΑΝ 01 ΠΡΑΙΤΟΡΙΑΝΟΙ ΤΟΥ ΓΙΩΡΓΑΚΗ

Καίω τα χέρια από 
τους δικαστές

σε μεμονωμένα περιστατικά, αυτά δεν μπορούν να χαλάσουν την εικόνα της Ελληνικής Δικαιοσύνης για την οποία έχουμε κάθε λόγο να είμαστε υπερήφανοι".Από την πλευρά του, ο πρόεδρος της Ενωσης Δικαστών και Εισαγγελέων Χαράλαμπος Αθανασίου είπε ότι ενημέρωσε τον πρόεδρο του ΛΑΟΣ για θεσμικά προβλήματα της Δικαιοσύνης και για τα προβλήματα που απασχολούν τον Ελληνα πολίτη, όσον αφορά στην ταχεία απονομή της Δικαιοσύνης στη χώρα. Σύμφωνα με τον κ. Αθανασίου, ζητήθηκε από τον κ. Καραιζαφέ- ρη να συνεχίζει να υποστηρίζει τους διακριτούς

Ηχηρό ράπισμα προς τους 
"πραιτορινανούς" του Παπαν- 

δρέου, που απειλούν ιη  
Δικαιοσύνη με "μακελειό" 

συνιστά η χθεσινή παρέμβαση 
του προέδρου τπς Ενωσης 

Δικαστών και Εισαγγελέων, ο 
οποίος και ξεκαθάρισε προς 

πάσα κατεύθυνση ότι ο 
Ελληνας δικαστής είναι 

ανεξάρτητος και δεν εκβιάζεται

ρόλους των λειτουργών των τριών εξουσιών του κράτους και κατά το μέρος των δυνατοτήτων του, "να προστατεύει και να νουθετεί τους συνάδελφους του στον ευρύτερο δημόσιο τομέα, ώστε να περιορίζονται οι επιθέσεις κατά της Δικαιοσύνης και να μην κρίνονται οι δικαστές, ανάλογα με το αν είναι αρεστές ή όχι οι αποφάσεις των δικαστηρίων". Υπενθυμίζεται ότι με χθεσινή παρέμβασή του, ο Δημήτρης Τσοβό- λας, χαρακτήρισε τους δύο οικονομικούς εισαγγελείς υποδείγματα εντιμότητας και ανεξαρτησίας, καλώντας τους πολιτικούς να σταματήσουν να ανακατεύονται στο έργο της Δικαιοσύνης.
Α. Λ Ο Β ΕΡΔ Ο Σ

Επιλέγει τη σιωπή και ίο  κουκούλωμα από την αλήθειαΜε επαίσχυντες δηλώσεις και απειλές που θυμίζουν άλλες εποχές, επιχειρεί ο Ανδρέας Λοβέρδος να ξορκίσει τις κατηγορίες των δύο οικονομικών εισαγγελέων κατά του Γιώργου Παπανδρέου για το μαγείρεμα του ελλείμματος του 2009.0 Ανδρέας Λοβέρδος με σαφή μικροκομμαιι- κό προσανατολισμό να κάνει βουτιά στη ρηχή δεξαμενή των προεδρικών ψηφοφόρων, ξεχνώντας την ιδιότητα του συνταγματολόγου, απειλεί με "μακελιό", όποιον τολμήσει να "πειράξει", το σύστημα διακυβέρνησης Παπανδρέου. Ετσι ο υπουργός Υγείας που είναι ένας από τους κύριους διεκδικητές της αρχηγίας των απο- μειναριών του ΠΑΣΟΚ, επιλέγει τη σιωπή και το κουκούλωμα από την αλήθεια που θεωρητικά υπηρετούσε για 20 χρόνια- όπως ο ίδιος δήλωσε- επιχειρώντας ευθεία παρέμβαση στο έργο της ανεξάρτητης Δικαιοσύνης.Συγκεκριμένα, μιλώντας στο πρωι-

νό του Mega, απείλησε πως" όποιος επιχειρήσει να πειράξει τον κ. Παπανδρέου, θα μσατρέψει τη χώρα σε μία χώρα, στην οποία υπάρχει μακελειό". Μάλιστα κληθείς να σχολιάσει την κίνηση του οικονομικού εισαγγελέα, Γρηγόρη Πεπόνη, να διαβιβάσει στην Εισαγγελία του Αρείου Πάγου τη δικογραφία για την υπόθεση της ΕΛ- ΣΤΑΤ, τόνισε ότι δεν μπορεί να επιχει- ρείται η δίωξη του τέως πρωθυπουργού, Γιώργου Παπανδρέου, για το θέμα του ελλείμματος, καθώς υπήρξε συμφωνία με την Eurostat."Οποιος επιχειρήσει πολιτικά να τον προσβάλει με διάφορα θέματα που αφορούν την πολιτική του, πς επιλογές του, τα ποινικά, η χώρα θα αλλάξει πορεία: από εκεί που πηγαίνει προς το να μην γονατίσει, θα γίνει μακελειό" είπε χαρακτηριστικά ο κ. Λοβέρδος.
Στήνουν γραμμή άμιιναςΠάντως όσο περνούν οι μέρες και

; ι υπόθεση που έφεραν στο φως της δημοσιότητας οι δύο οικονομικοί εισαγγελείς παίρνει διαστάσεις, στο ΠΑΣΟΚ, στήνουν τη δική τους του άμυνα, επιχειρώντας να υπερασπιστούν τα πεπραγμένα της διετίας Παπανδρέου.Η βασική επιχειρηματολογίου της Ιπποκράτους κινείται σε τρία βασικά σημεία:• Η δικογραφία ζητήθηκε να σταλεί στην Βουλή, χωρίς να έχει καταθέσει ο επικεφαλής της ΕΛΣΤΑΤ, κ. Γεωργίου, καθώς και οι μάρτυρες που αυτός θα υποδείξει.• Είναι ακατάλληλος ο χρόνος πουανακινείται το συγκεκριμένο ζήτημα, λόγω των προβλημάτων που αντιμετωπίζει η χώρα και των κρίσιμων διαπραγματεύσεων για σειρά καυτών ζητημάτων, ενώ την ίδια στιγμή πλήττει την αξιοπιστία της χώρας μας διεθνώς »*• Το δημοσιονομικό έλλειμμα του

15,4% του ΑΕΠ προέκυφε πολύ μετά από τη συμφωνία για το Μνημόνιο. Ωστόσο υπήρχε μια σταθερή αναφορά ενός ελλείμματος, που ξε- περνούσε το 13%.Σε αυτό το μήκος κύματος κινήθηκαν οι χθεσινές τοποθετήσεις των στελεχών του ΠΑΣΟΚ Μάλιστα αίσθηση προκάλεσε η δήλωση του εκπροσώπου Τύπου του Π ΑΣΟΚ Πάνου Μπεγλίιη, ο οποίος, αναφερόμε- νος στα πεπραγμένα της οικονομίας τόνισε πως" είμαστε έτοιμοι να συζητήσουμε με όποια θεσμική διαδικασία, όλη την περίοδο της τελευταίας δεκαετίας".Ουσιαστικά στο ΠΑΣΟΚ δείχνουν πλέον και την περίοδο Σημίτη-ως απάντηση στις δηλώσεις του πρώην πρωθυπουργού περί αποτυχίας του ΜνημοΥίου-όπου υπάρχει το ανοιχτό ζήτημα της τεχνικής μείωσης του χρέους μέσω swaps με την Βοήθεια της Goldman Suchs.

Μ ΙΧΕΛΑΚΗ Σ ΚΑΤΑ Λ Ο ΒΕΡΔ Ο Υ

ΝΔ: Τέτοιες 
απειλές ξεπερνούν 
τα όρια της 
ανευθυνότητας

Σφοδρή επίθεση κατά του υπουργού Υγείας, Ανδρέα Λοβέρδου εξαπέλυσε ο εκπρόσωπος της Νέας Δημοκρατίας Γιάννης Μιχελάκης με αφορμή τις δηλώσεις του πρώτου για " μακελειό " σε περίπτωση που κάποιος "επιχειρήσει να πειράξει τον Γιώργο Παπανδρέου".Ή  απειλή Λοβέρδου, για "μακελειό" am χώρα, στρέφεται ευθέως εναντίον της Δικαιοσύνης, αλλά και ολόκληρης της Κοινωνίας. Δεν ξέρουμε αν τα κίνητρά του είναι ψηφοθηρικά ενόψει των εσωκομματικών διαδικασιών στο ΠΑΣΟ Κ  Σίγουρα, όμως, τέτοιες απειλές, σε μια στιγμή που ο λαός υποφέρει εξαι- πας της πολιτικής τους, ξεπερνούν τα όρια της ανευθυνότητας. Είναι εκβιασπ- κές, και επικίνδυνες", δήλωσε χαρακτηριστικά ο κ. Μιχελάκης.Από την πλευρά του ο πρόεδρος του ΛΑΟΣ Γιώργος Καραιζαφέρηε έκανε λόγο για "κρεσέντο Λοβέρδου που βλάπτουν σοβαρά την ομαλή πορεία της χώρας", τις οποίες απέδωσε σε εσωκομματική ψηφοθηρία του υπουργού ενόψει της διαδοχής στο ΠΑΣΟΚ, μιλώντας στον Real fm: "Θεωρώ όπ προέδη σε αυτές πς δηλώσεις λόγω προεκλογικής περιόδου στο ΠΑΣΟΚ Προσπαθεί να μαζέψει τα "κουκιά" του κ. Παπανδρέου. Δεν θα έλεγε τέτοια πράγματα αν δεν υπήρχε θέμα διαδοχής. Γ ί αυτό το λόγο φώναζα και έλεγα ou: "Πρέπει να έχει λήξει η υπόθεση ηγεσίας στο ΠΑΣΟΚ έγκαιρό, πριν φτάσουμε στις τελικές διαπραγματεύσεις με την τρόικα".Ο  κ. Καρατζαφέρης αποδοκίμασε όμως την ενέργεια του οικονομικού εισαγγελέα Γρ. Πεπόνη. "Βλέπω μια λαν- θάνουσα αυτονόμηση κάποιων δικαστών, οι οποίοι δεν σκέφτονται και δεν υπολογίζουν και κάποιες άλλες παραμέτρους. Μερικές φορές, όταν υπάρχουν εξαιρετικές ανάγκες, πρέπει να υπολογίζουμε και αυτές πς παραμέτρους. Μπροστά στο κίνδυνο που αντιμετωπίζει η πατρίδα μας νομίζω ση μπορούμε να παραμερίσουμε κάποιες ακρότητες. Η ΝΔ αντέδρασε "ως παιδί' σπς "αδέσποτες" αποφάσεις του κ. Πεπόνη. Ζήτησε να φύγει ο κ. Παπακωνσταντίνου. Και παρομοίως, αντέδρασε "ως παιδί' και η άλλη πλευρά, το ΠΑΣΟΚ, ανταπαντώντας ότι θα ψάξουν και την δική της περίοδο".
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συμφωνίας της ελληνικής κυ
βέρνησης με τους ιδιώτες πι

στωτές για το PSI είναι πλέον τα ε
πόμενα 24ωρα , με το Βερολίνο 
και το ΔΝΤ να μην δέχονται επιτό
κιο άνω του 3%, αφού θεωρουν 
πως δεν θα είναι βιώσιμο σε κάθε 
άλλη περίπτωση το ελληνικό χρέος 
δεν θα είναι βιώσιμο.To Eurogroup για το λόγο auto ζήτησε νε'α ε- πικαιροποιημένη έκθεση Βιωσιμότητας, προκει- μένου να συνυπολογιστούν τα νε'α δεδομένα της ύφεσης.Πάντως, οι τελικές συζητήσεις φαίνεται να μετατίθενται στη Σύνοδο Κορυφής στις 30 Ιανουάριου στις Βρυξέλλες. Μέχρι τότε αναμένεται πως θα έχει επιτευχθεί συμφωνία με τους ιδιώτες πιστωτές για εθελοντική περικοπή του ελληνικού χρέους, όπως προβλέπει η απόφαση της 26ης Οκτωβρίου. Ακολούθως, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή και το ΔΝΤ θα'πρέπει να αξιολογήσουν εάν και κατά πόσον η συμφωνία Ελλάδας και ιδιωτών πιστωτών συνάδει με την απόφαση της 26ης Οκτωβρίου.Πάντως, σημαντική χαρακτηρίζεται η εθελοντική συμφωνία, ήσι ώστε να αποφευχθεί η πληρωμή των ασφαλίστρων έναντι του κινδύνου χρεοκοπίας (CDS). Παρά το γεγονός πως τα ποσά αυτών των CDS θεωρούνται σχετικά μικρά, αξιω- ματούχοι της Ευρωζώνης επεσήμαναν ότι ένα "πιστωτικό γεγονός" μπορεί να πυροδοτήσει μία αλυσιδωτή αντίδραση και να προκαλέσει ένα γρήγορο και μεγάλης κλίμακας ντόμινο στις αγορές χρέους της Ευρωζώνης, προσθέτοντας ότι για το λόγο αυτό θα ήταν καλύτερα να αποφευχθείh Ελλάδα και οι ιδιώτες πιστωτές , μετά από γύρους διαπραγματεύσεων, συγκλίνουν σε μία συμφωνία, σύμφωνα με την οποία οι ομολογιούχοι θα έχουν μία ζημία της τάξης του 65% -70% για τα ελληνικά ομόλογα που έχουν στην κατοχή τους, σύμφωνα με αξιωματούχους που έχουν

TO EUROGROUP ΕΝΗΜΕΡΩΣΕ ΧΘΕΣ 0 Ε. ΒΕΝΙΖΕΛΟΣ

Κρίσιμα τα επόμενα 
14ωρα για  το PSI

Ο  υπουργός ενημέ
ρωσε τους ομολό
γους του και για τις 

συζητήσεις με την 
τρόικα και την πο
ρεία της Αθήνας 
ως προς τις δε
σμεύσεις και τις 
μεταρρυθμίσεις 
προς τη νέα δα
νειακή σύμβαση

Οι τελικές συζητήσεις φαίνεται να μετατίθενται στη Σύνοδο 
Κορυφής στις 30 Ιανουάριου στις Βρυξέλλες. Μέχρι τότε 

αναμένεται πως θα έχει επιτευχθεί συμφωνία με τους ιδιώτες 
πιστωτές για εθελοντική περικοπή του ελληνικού χρέους, 

όπως προβλέπει η απόφαση της 26ης Οκτωβρίου

γνώση των συζητήσεων. Ομως, συμφωνία σε κάποια ειδικότερα θέματα δεν έχει υπάρξει, κυρίως σε ό,τι αφορά στο κουπόνι, δηλαδή το επιτόκιο
που θα έχουν τα νέα ομόλογα που θα ανταλλα- γούν με τους παλαιούς τίτλους. Τα νέα ομόλογα, σύμφωνα με τους αξιωματούχους, είναι πιθανό

να έχουν 30ετή διάρκεια και ένα σταδιακά αυξανόμενο επιτόκιο, το οποίο κατά μέσο όρο θα ανέρχεται σε 4%.
Ευ. Βενιζέλος___________________________________Χθες στο Eurogroup, ο υπουργός Οικονομικών, Ευάγγελος Βενιζέλος , ενημέρωσε τους ομολόγους του για την πορεία των διαπραγματεύσεων του PSI, από τους οποίου την επιτυχία θα ε- ξαρτηθεί η νέα δανειακή σύμβαση της Ελλάδας.Επιπλέον, ο υπουργός ενημέρωσε τους ομολόγους του και για τις συζητήσεις με την τρόικα και την πορεία της Αθήνας ως προς τις δεσμεύσεις και τις μεταρρυθμίσεις προς τη νέα δανειακή σύμβαση.Μάλιστα, εισερχόμενος στην συνεδρία του Eurogroup, ο κ. Βενιζέλος εξέφρασε την Βεβαιότητα του ότι η διαδικασία του PSI θα ολοκληρωθεί εγκαίρως. Οπως είπε, "σε ό,τι αφορά το PSI ενεργούμε πάντα σε συμφωνία με τους θεσμικούς μας εταίρους. Εχουμε πολύ εποικοδομητική συνεργασία με τον ιδιωτικό τομέα και είμαστε έτοιμοι να ολοκληρώσουμε την όλη διαδικασία εγκαίρως".Σημειώνεται ότι οι υπουργοί Οικονομικών έβαλαν στη συζήτηση τον Ευρωπαϊκό Μηχανισμό Σταθερότητας (ΕΜΣ), δηλαδή το μόνιμο μηχανισμό διάσωσης της ευρωζώνης ο οποίος προβλέ- πεται να συσταθεί τον Ιούλιο, αλλά και τη νέα συνθήκη που θα αποσκοπεί στην ενίσχυση της δημοσιονομικής πειθαρχίας, η οποία αναμένεται να τεθεί σε ισχύ τον Ιανουάριο του 2013.

ΙΣΧΥΡΕΣ Π ΙΕΣΕΙΣ ΓΙΑ ΝΑ  ΚΛΕΙΣΕΙ ΤΟ PSI Α Π Ο  ΤΗ ΓΕΡΜΑΝΙΑ

Μέρκελ: Κανένα δάνειο-γέφυρα προς την Ελλάδα, αν δεν προχωρήσουν οι διαπραγματεύσειςΚορυφώνειαι η αγωνία για το αποτέλεσμα των διαπραγματεύσεων για το PSI, με τη Γερμανία να πιέζει για γρήγορη λύση και χαμηλό επιτόκιο. Χθες, ο επικεφαλής του IIF, Τσαρλς Νταλάρα, δήλωσε ότι η Ελλάδα έχει δύο δρόμους, την εθελοντική αναδιάρθρωση ή τη χρεοκοπία, δείχνοντας τις άγριες διαθέσεις των πιστωτών. Αντίθετη σε "σκέψεις να δοθεί, στην Ελλάδα δάνειο-γέφυρα, εάν οι διαπραγματεύσεις με τους ομολογιούχους ιδιώτες πιστωτές για το κούρεμα δεν προχωρήσουν" εμφανίστηκε η Καγκελάριος της Γερμανίας Ανγκελα Μέρκελ, απαντώντας σε σχετική ερώτηση κατά την διάρκεια της συνέντευξης Τύπου με τον πρωθυπουργό του Βελγίου Ελιο Ντι Ρού-

πο. Η κα Μέρκελ τόνισε ότι για την ίδια "δεν τίθεται καν αυτή η ερώτηση, διότι υπάρχει αρκετός χρόνος ως τον Μάρτιο προκειμένου να καταλήξουμε σε νέο πρόγραμμα για την Ελλάδα". "Η Γερμανία είναι έτοιμη να πληρώσει όσα της αναλογούν για τη δημιουργία του ΕδΜ ακόμη και συντομότερα", πρόσθεσε η Καγκελάριος, επαναλαμβάνοντας ωστόσο την αντίθεσή της στην διεύρυνση των κεφαλαίων του. "Η Γερμανία έκανε πάντα ό,τι ήταν απαραίτητο για την σωτηρία του ευρώ. Τώρα ίο θέμα είναι να δη- μιουργηθεί το ΕδΜ όσο το δυνατόν πιο γρήγορα. Κατά τα άλλα, η Ευρωπαϊκή Κεντρική Τράπεζα μόλις έδωσε 500 δισεκατομμύρια για ενίσχυση της ρευστότητας", είπε η κ. Μέρκελ, ενώ

σε ό,τι αφορά την πρόταση του Ιταλού πρωθυπουργού Μάριο Μόνα και της Γενικής Διευθύντριας του ΔΝΤ Κρίσην Λαγκάρνι για διπλασιασμό των κεφαλαίων αυτού του ταμείου, απάντησε χαρακτηριστικά: "δεν πρέπει ποτέ να κάνουμε το δεύτερο βήμα πριν από το πρώτο".

Γάλλο γέρμα νίκη αισιοδοξίαΜια συμφωνία ανάμεσα στην Ελλάδα και τους ιδιώτες πιστωτές της για να μειωθεί σημαντικά το δημόσιο χρέος της χώρας "μοιάζει να σχηματίζεται", δήλωσε τη Δευτέρα ο Γάλλος υπουργός Οικονομικών Φρανσουά Μπαρουέν. "Μια συμφωνία μοιάζει να σχηματίζειαΓ για μια "εθελοντική" αναδιάρθρωση του ελληνικού χρέους από τις τράπεζες που το κατέχουν, δήλωσε ο Μπαρουέν στη διάρκεια κοινής συνέντευξης Τύπου στο Παρίσι με τον Γερμανό ομόλογό του Βόλ- φγκανγκ Σόιμπλε. Οι Φρανσουά Μπαρουέν και Βόλφγκανγκ Σόιμπλε εμφανίσθηκαν επιφυλακτικά αισιόδοξοι όσον αφορά την κατάσταση της

ευρωζώνης. "Υπάρχουν ενδείξεις μιας κάποιας σταθεροποίησης της κατάστασης στην ευρωζώνη και οι επενδυτές μοιάζει να συνειδητοποιούν τις σημαντικές μεταρρυθμίσεις που έγιναν από τη μεγάλη πλειονότητα των κρατών μελών", δήλωσε ο Γάλλος υπουργός. "Πρέπει να αποφύγουμε κάθε θριαμβολογία και αντίθετα να ε- νισχύσουμε αυτή τη σταθεροποίηση με ισχυρές θεσμικές προόδους", πρόσθεσε. Ο  Γερμανός υπουργός δήλωσε επίσης, πως η κατάσταση μοιάζει να βελτιώνεται. "Είμαστε στο σωστό δρόμο, όμως είναι ακόμη πολύ νωρίς για να πούμε ότι το χειρότερο βρίσκεται πίσω μας, το ελπίζω, όμως παραμένω επιφυλακτικός", τόνισε ο Σόιμπλε.
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ΔΗΛΩΝΕΙ ΑΝΤΙΘΕΤΟΣ ΜΕ ΤΗ ΜΕΙΩΣΗ ΤΟΥ ΚΑΤΩΤΑΤΟΥ ΜΙΣΘΟΥ ΣΤΟΝ ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΤΟΜΕΑ

ΤΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ

Επιμένουν να προτάσσουν αλλαγή του μείγματος
Στη ΝΔ πάντως επιμένουν να προτάσσουν την αλλαγή του μείγματος της πολιτικής και την χαλάρωση της ασφυκτικής φορολογικής πολιτικής. Και στο πλαίσιο αυτό θέτουν εκ νέου τις προτάσεις τους για μείωση των φορολογικών συντελεστών, αύξηση των δημοσίων επενδύσεων, ιδιωτικοποιήσεις και αξιοποίηση ιης δημόσιας περιουσίας. "Το ζητούμενο δεν είναι τα σκληρά αλλά τα αποτελεσματικά μέτρα, προκειμένου να αυξηθούν τα δημόσια έσοδα μέσω της αύξησης του μεγέθους της οικονομίας και του παραγόμενου προϊόντος", τόνισε χθες στο τηλεοπτικό δίκτυο CNBC ο αναπληρωτής τομεάρχης Οικονομίας της ΝΔ Νότης Μηταράκης. "Η παρέμβαση του προέδρου της ΝΔ Α- ντώνη Σαμαρά για τον 13ο και 14ο μισθό έχει αποσοβήσει την περικοπή τους, υποστήριξε χθες δημόσια ο εκπρόσωπος τύπου της ΝΔ Γιάννης Μιχελάκης και πρόσθεσή "Τέτοια μέτρα είναι υφεσια- κά, τα οποία ουσιαστικά βγάζουν χρήματα από την αγορά, τα οποία με τη σειρά τους μειώνουν τη δυνατότητα κατανάλωσης, άρα μειώνουν τα έσοδα του κράτους σε φόρους και ΦΠΑ και επίσης δημιουργεί μεγαλύτερη ανεργία".

Ρεπορτάζ: ΔΗ Μ. 
ΠΑΛΑΙΟΛΟΓΟΣ

Τ
ην αντίθεσή του σε πράξη 
νομοθετικού περιεχομένου 
για τη μείωση των μισθών 

στον ιδιωτικό τομέα, εξέφρα- 
σε και ο πρόεδρος της Ν Δ  Α- 
ντ. Σαμαράς κατά την χθεσινή 
συνάντησή του με το προε
δρείο της Γ Σ Ε Ε .Στη συνάντηση με τους εκπροσώπους των εργαζομένων, η οποία κράτησε περισσότερο από μια ώρα, ο κ. Σαμαράς τόνισε πως το κύριο πρόβλημα που αντιμετωπίζει η χώρα είναι η βαθιά και πα- ρατεταμένη ύφεση, γεγονός που το χαρακτήρισε πρωτοφανές, σημειώνοντας πως ούτε σε περίοδο πολέμου δεν είχε μία χώρα 5-6 χρόνια ύφεσης.Με κατηγορηματικό τρόπο τάχθηκε κατά των ενδεχόμενων υφεσιακών μέτρων και εξέφρασε την αντίθεσή του στη μείωση του κατώτατου μισθού στον ιδιωτικό τομέα καθώς επίσης και στην κατάργηση του 13ου και του 14ου μισθού.Επισήμανε χαρακτηριστικά πωςΤυχόν μείωση ίου κατώτατου μισθού και κατάργηση του 13ου και 14ου μισθού θα διπλασιάσει την ύφεση, και θα την εκτοξεύσει στο 7% από το προβλεπόμενο 3,5% για το ,τρέχον έτος. Χαρακτήρισε μάλιστα παράδοξο να μην ζητούν ούτε οι εργοδότες περικοπές στον ιδιωτικό τομέα, και παρόλα αυτά να τίθεται τέτοιο θέμα.

Κόκκινο-μπλε γραμμές!_____________Στο πνεύμα αυτό ο πρόεδρος της ΝΔ δήλωσε αντίθετος με ενδεχόμενη άνωθεν νομοθετική- διοικητική παρέμβαση εκ μέρους της κυβέρνησης, όπως θα είναι η πράξη νομοθετικού περιεχομένου για την περικοπή των μισθών. "Δεν λύ-

0 πρόεδρος της ΝΔ δήλωσε 
αντίθετος με ενδεχόμενη ά
νωθεν νομοθετική- διοικητι

κή παρέμβαση εκ μέρους 
της κυβέρνησης, όπως θα 
είναι η πράξη νομοθετικού 

περιεχομένου για την 
περικοπή των μισθών

νονται τέτοια θέματα με νομοθετικές-παρεμβάσεις", ανέφερε ο πρόεδρος της Ν Δ και πρόσθεσε ότι "προσδοκά από τον διάλογο των κοινωνικών εταίρων που είναι σε εξέλιξη".Ο  κ. Σαμαράς τάχθηκε μεν υπέρ της ενίσχυσης της ανταγωνιστικότητας, σημείωσε ωστόσο το μισθολογικό κόστος είναι στην δέκατη έβδομη θέση των συντελεστών που επηρεάζουν την ανταγωνιστικότητα. Και αντιπροτείνει τη μείωση του μη μισθολογικού κόστους. Σε ό,τι αφορά το θέμα των επικουρικών συντάξεων, ο πρόεδρος της Ν Δ  δεν διαφωνεί με τη μείωσή τους, αντιτίθεται στην οριζόντια περικοπή τους.
Με τον φό6ο των εκλογών_________Ο  εκπρόσωπος της Ν Δ  δεν άφησε ασχολίαστη την πρόταση της υπουργού Παιδείας Αννας Διαμαντοπούλου για παράταση του Βίου της κυβέρνησης. Υ ποστήριξε ότι όσοι προτείνουν αναβολή εκλογών, φοβούνται την λαϊκή ετυμηγορία "Δεν καταλαβαίνω ποιοι φοβούνται την προσφυγή στην λαϊκή ετυμηγορία", δήλωσε και πρόσθεσε:"Οσοι βλέπουν τη συγκεκριμένη κυβέρνηση χωρίς να έχει λαϊκή νομιμοποίηση να διευρύνεται, να μεγαλώνει ο χρονικός ορίζοντάς της, είναι αυτοί οι οποίοι φοβούνται την προσφυγή στην λαϊκή ετυμηγορία". ·

Ασπίδα προστασίας από Σαμαρά

f  \
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Με κάτι τέτοια προκαλούν 
τους πολίτες
ΘΑΠΕΡΙΜΕΝΑΜΕ από τον υπουργό Υγείας, να είχε συναισθανθεί ίο βαρύτατο ατόπημα που διέπραξε, με τα όσα τόλμησε να εκστομίσει απειλώντας μας ότι θα... γίνει μακελειό, στη χώρα, αν τυχόν κληθεί ο τέως πρωθυπουργός να λογοδοτήσει για το όργιο της πα- ραποίησης των στατιστικών στοιχείων, που "φούσκωσαν" τεχνητά το έλλειμμα.Για λίγους ψήφους, από το "παπανδρεϊκό" στρατόπεδο και ο καθηγητής του Συνταγματικού Δικαίου δε δίστασε να... κλωτσήσει σε μια στιγμή, την "καρδάρα με το γάλα", δηλαδή την εικόνα που είχε με επιμέλεια φιλοτεχνήσει όλο το προηγούμενο διάστημα.Την εικόνα, δηλαδή του ΥΠΕΥΘΥΝΟΥ πολιτικού που Βάζει πάνω απ’ όλα, πάνω από τα προσωπικά και κομματισμό συμφέρον, τις ανάγκες της πατρίδας, τη σωτηρία του τόπου. Η "προβιά" του δήθεν υπεύθυνου πολιτικού δεν άντεξε μπροστά στη δοκιμασία της επικείμενης εσωκομματικής σύγκρουσης.Γιατί αυτή η αγωνία της δυνατότητας διεκδίκησης της προεδρίας του ΠΑΣΟΚ, που προϋποθέτει ευρύτερες συμμαχίες εν όψει και των αυστηρών καταστατικών όρων για την ανάδειξη των υποψηφιοτήτων, ήταν που εξώθησε τον υπουργό Υγείας σε μια επίδειξη "κομματικού χουλιγκανισμού". Η ιδιότητα του πανεπιστημιακού - συνταγματο- λόγου, καθιστά πολλαπλά ΑΠΑΡΑΔΕΚΤΗ την παρέμβαση του.ΑΝΑΡΩΤΙΟΜΑΣΤΕ, αν θα τολμούσε να διατυπώσει μια τέτοια πρόταση ο διακεκριμένος καθηγητής του Συνταγματικού Δικαίου, μπροστά στους φοιτητές του.Γιατί, ο κος Αοδέρδος δεν υπεραμύνθηκε της ενδεχόμενης αθωότητας του ΑΡΧΗΓΟΥ του, του ενδεχομένως ΑΔΙΚΟΥ των εναντίον του κατηγοριών. Απλώς, με ΚΥΝΙΣΜΟ που, θα έκανε έως και αυτούς τους εγκεφάλους του κυκλώματος που αποκαλύφθηκε στη συμπρωτεύουσα να... κοκκινίσουν από ντροπή, ο κ. ΚΑΘΗΓΗΤΗΣ μας... διδάσκει πως, αν κάποιος τύχει να φτάσει στα ύψιστα αξιώματα του πρωθυπουργού ή και αρχηγού κόμματος, τότε τίθεται για πάντα στο ΠΟΙΝΙΚΟ απυρόβλητο, εξασφαλίζει διά βίου την ΑΤΙΜΩΡΗΣΙΑ.ΑΝ ΠΙΣΤΕΥΕ ο κος Λοβέρδος ότι πρόκειται για σκευωρία, θα οφείλε να καταθέσει τα στοιχεία που τεκμηριώνουν έναν τέτοιο ισχυρισμό, από μια ΔΙΚΟΓΡΑΦΙΑ Βέβαια, που δε γνωρίζει. Με αυτό που είπε, το μόνο που κατάφερε είναι να ενισχύσει την πεποίθηση των πολιτών, περί ΑΤΙΜΩΡΗΣΙΑΣ των πολιτών. Μετά δε απορούν γιατί πολλαπλασιάζονται τα κρούσματα ΑΓΑΝΑΚΓΙΣΜΕΝΗΣ αντίδρασης των πολκών.
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Απαγορεύεται η αναδημοσίευση, η εν γένει αναπαραγωγή, 
ολική, μερική ή περιληπτική, η κατά παράφραση ή διασκευή α
πόδοση του περιεχομένου της εφημερίδας και των επί μέρους 
άρθρων της, με οποιονδήποτε τρόπο ή μέσο, μηχανικό, φωτο
τυπικό, ηλεκτρονικό, ηχογράφησης ή άλλο, χωρίς την προη
γούμενη γραπτή άδεια του εκδότη. Νόμος 2121/1993 και Δ ιε
θνής Σύμβαση της Βέρνης - Παρισιού (Ν. 100/1975).

Α Ν Δ Ρ Ε Α Σ  
Λ Ο Β Ε Ρ Δ Ο Σ  ’Ό ποιος επιχειρήσει να πειράξει τον κ. Παπανδρέου, θα μετατρέψει τη χώρα σε μία χώρα στην οποία υπάρχει μακελειό".

ΓΙΩΡΓΟΣ
Κ Α Ρ Α ΤΖ Α Φ Ε Ρ Η Σ  "0 κ. Λοβέρδος, σοβαρός πολιτικός, συνταγματολόγος, έχω την αίσθηση ότι άφησε τον παρορμητισμό του να νικήσει ιη λογική του."

Γ ΙΑ Ν Ν Η Σ  
Μ ΙΧ Ε Λ Α Κ Η Σ  "Δεν ξέρουμε αν τα κίνητρα του κ. Λοβέρδου είναι ψηφοθηρικά ενόψει των εσωκομματικών διαδικασιών στο ΠΑΣΟΚ, σίγουρα, όμως, τέτοιες απειλές, σε μια στιγμή που ο λαός υποφέρει εξαιτίας της πολιτικής τους, ξεπερνούν τα όρια της ανευθυνότητας".

Γ ΙΑ Ν Ν Η Σ  
Π Α Ν Α Γ Ο Π Ο Υ Α Ο Σ  "Είναι προφανές από περίεργες απαιτήσεις των Τροικα- νών, ότι κουκουλοφόροι υπάρχουν πολλοί. Στην Ελλάδα του 2012 κάποιοι πηγαίνουν στην Τρόικα και καταδίδουν πολλά".

Θρασεία 
εξωθεσμική 
παρέμβαση

Να ξεκαθαρίσουμε εξ αρχής ότι δε στέργουμε στην άνευ ετέρου ποινικοποίη- ση της πολιτικής ζωής, για έναν πολύ απλό λόγο: Γιατί, συνήθως, όπως δείχνει η μέχρι τώρα πικρή εμπειρία, οι περισσότερες αν όχι όλες, σχετικές υποθέσεις, κινούνταν στο δυσδιάκριτο μεταίχμιο της, πιθανώς, προβληματικής πολιτικής επιλογής και της ποινικής απαξίας.Με αυτή τη θέση αρχής, που δεν τη μεταβάλλουμε ανάλογα με τις περιστάσεις, μας καλύπτει απολύτως η σώφρων τοποθέτηση του πρώην υπουργού Οικονομίας, που καταδεικνύει και τις "δεύτερες σκέψεις", που αρχίζουν να διαμορφώνονται, στο χώρο της αξιωματικής αντιπολίτευσης.

ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ: ΛΕΥΤΕΡΗΣ ΚΑΝΑΣ

Ομως, από του σημείου αυτού μέχρι να ακυρώνουν οτ ίδιοι οι πολιτικοί μας, το θεσμικό πλαίσιο που δημιούργησαν, η απόσταση είναι χαώδης.Είναι άλλο να προσεγγίζονται με αυξημένη προσοχή και περίσκεψη, ειδικά οι περιπτώσεις πιθανής εμπλοκής ενός πρώην πρωθυπουργού ή πολιτικού αρχηγού και άλλο η ΘΡΑΣΕΙΑ με νομικούς-θεσμι- κούς όρους απαίτηση του και καθηγητή του Συνταγματικού Δικαίου, υπουργού Υγείας, για α πριόρι εξαίρεση των τελευταίων από οποιαδήποτε ποινική διαδικασία.Ακόμη άραγε και αν προκύπτει πασι- φανώς, τυχόν νομική εμπλοκή;
Εκανε το ακριβώς 
αντίθετο

Είμαστε απόλυτα ΒέΒαιοι-θέλουμε να ελπίζουμε τέλος πάντων- ότι ο υπουργός

Υγείας θα έχει ήδη μετανιώσει για την, τουλάχιστον, ατυχή δήλωση του, που, εμφανέστατα, οφείλεται στο άγχος της επικείμενης εσωκομματικής αναμέτρησης.Ετσι όμως, με την επικράτηση ενός μίγματος "κομματικού πατριωτισμού" και άγνοιας ή ημιμάθειας, ο διάλογος γύρω απ’ το θέμα οδηγείται σε πρωτοφανείς συγχύσεις. Συγκρίνεται, επί παραδείγματι, η στάση του νυν οικονομικού εισαγγελέα με εκείνη του τέως εισαγγελέα του Αρείου Πάγου, με τον ευδιάκριτο μάλιστα υπαινιγμό, για αντίστοιχη κομματική ταύτιση.Ομως, ο κος. Πεπόνης έπραξε το εντελώς αντίθετο από τον κο. Σανίδά. Απέστει- λε τη σχετική δικογραφία στον προϊστάμενο του, με σκοπό την τελική διαβίβαση της στη Βουλή.Παρεμπιπτόντως να θυμίσουμε ότι ο τέως εισαγγελέας του Αρείου Πάγου ήταν εκείνος που ανέσυρε τη δικογραφία για το σκάνδαλο της Μονής Βατοπαιδίου από το Αρχείο, την επομένη της περί του αντιθέ-
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Συμφωνία χωρίς προοπτική;

Ανδρέας Λοβέρδος:
Δάσκαλε
που δίδασκες

ίου τοποθέτησης ίου τότε πρωθυπουργού.
Πώς πρέπει 
να γίνεται;

Προς υπενθύμιση ία ανωτέρω, περί του ότι οι υπεραπλουστεύσεις, για οποιονδήπο- τε λόγο ή σκοπιμότητα, αδικούν την Αλήθεια, πάνω απ' όλα.Υποτιμούν και την κοινή λογική ενίοτε, ιδιαίτερα από όσους προέδαλλαν τα εντελώς αντίθετα επιχειρήματα, μέχρι πρότινος, υπό διαφορετικές περιστάσεις.Αναφερόμαστε στο "καταλυτικό" επιχείρημα σε Βάρος του εισαγγελέα, ότι δεν εξέτασε τον Βασικό πρωταγωνιστή-εμπλεκόμε- νο στην υπόθεση.Αφήνουμε ότι ο εμπλεκόμενος εκλήθη τρεις φορές ως "ύποπτος", αλλά δεν προ- σήλθε με διάφορες προφάσεις. Ομως, εδώ υπάρχει μια Αντίφαση.Τι υποστήριζαν όσοι σήμερα εγκαλούν τον εισαγγελέα, ερμηνεύοντας μάλιστα κατά τον πιο συσταλτικό τρόπο την έννοια του ΑμελλητίΟτι ο  δικαστικός λειτουργός οφείλει πά- ραυτα, μόλις προσκρούσει σε πολιτικά πρόσωπα, να διακόψει κάθε ανακριτική πράξη και να αποστείλει τη δικογραφία στη Βουλή.
Διασταλτική
ερμηνεία

Τούτων ούτως εχόνιων, θα κατανοούσαμε την κριτική, που θα εστίαζε στην καθυστέρηση της αποστολής της δικογραφίας.Κριτική όμως που θα προσέκρουε στο διάλογο που είχε ξεκινήσει με πρωτοβουλία του Απόστολου Κακλαμάνη, ως προέδρου της Βουλής, για τη διασταλτική ερμηνεία της επίμαχης διάταξης.Εκτοτε, εθιμικά τουλάχιστον, έχει επικρατήσει η άποψη ότι ο ανακριτικός ή ο προϊστάμενος εισαγγελικός λειτουργός οφείλει να αντχνεύει, με τη δεδομένη εμπειρία του,

τη σοβαρότητα των στοιχείων, για την πιθανή ποινική εμπλοκή πολιτικών προσώπων. Υπό το πρίσμα των ανωτέρω θα πρέπει να κρίνουμε και τις υπόψη δικαστικές ενέργειες.
Αποξένωση

Τι ακριβώς προτείνουν όσοι αντιδρούν, ειδικά οι επιφανείς εκπρόσωποι του πολιτικού κόσμου;Να καταργηθεί το ισχύον θεσμικό πλαίσιο, στο Βαθύτερο πυρήνα του; Να αποξενωθεί, με άλλα λόγια, τελείως η Βουλή από τη σχετική ποινική διαδικασία;
Βουλή

Αντιλαμβάνονται κάποιοι τις συνέπειες των λόγων τους; Τι ζητούν; Να μην επιλαμβάνεται η Βουλή εφόσον προκύπτει ενδεχόμενο ποινικής εμπλοκής Πολιτικών Προσώπων, όπως τα τελευταία προσδιορίζονται από το νόμο;Δηλαδή, π θα ήθελαν να συμβεί; Νι αποφάσιζε ο συγκεκριμένος εισαγγελέας, που, μάλιστα, αν καταλάβαμε καλά, δεν εμπνέει και εμπιστοσύνη, για την περαιτέρω τύχη της υπόθεσης;
Πληρώνουν

Θα επαναλάβουμε, εν κατακλείδι, ότι γράψαμε και όταν το πρώτον ανέκυψε η υπόθεση.Οσοι, σήμερα, διαμαρτύρονται, επιση- μαίνοντας αυθαιρεσίες ή και σκοπιμότητες δικαστικών λειτουργών, πληρώνουν σε τελευταία ανάλυση, τα επίχειρα δικών τους επιλογών, του πολύ πρόσφατου παρελθόντος.
ΕνέπλεξεΗταν το μέχρι πρότινος κυδερνών κόμμα που, σε παροξυσμό κομματικής αντιπαράθεσης, ενέπλεξε τη Δικαιοσύνη και συγκεκριμένους δικαστικούς λειτουργούς στο πο

λιτικό παιχνίδι.Να υπενθυμίσουμε επίσης πως το ΠΑ- ΣΟΚ και όταν αναδείχθηκε κυβέρνηση, είχε προαναγγείλει και "έπαιζε" μέχρι πρόσφατα, με τη συγκρότηση Εξεταστικής Επιτροπής, ακριβώς για το ζήτημα των στατιστικών στοιχείων.
Απειλές

Αν δε επιθυμούν πράγματι, οι πολιτικοί μας ταγοί, μια πραγματική διάκριση των εξουσιών, τότε θα πρέπει κι εκείνοι ν ι απέχουν από ενέργειες ή τοποθετήσεις, που να την παραβιάζουν, από τη δική τους πλευρά. Τι άλλο αποτελούν δηλώσεις ή και απειλές ακόμη, για πιθανή πειθαρχική δίωξη των δύο οικονομικών εισαγγελέων, αφού προηγουμένως απέτυχε η προσπάθεια εκπαραθύρωσης τους;*
ΠολιτικήΑς μη μας διαφεύγει Βέβαια ότι, σε τελευταία ανάλυση, η υπόθεση είναι αμιγώς Πολιτική, καθόσον αφορά τα όσα βιώνουμε και τούτες τις μέρες.Στο επίπεδο της. εξαθλίωσης των πολιτών, αλλέ^και της καταρράκωσης της εθνικής ανεξαρτησίας και αξιοπρέπειας.

Να όμως που σε μια περίοδο που το πολιτικό σύστημα βάλλεται, υπάρχουν κινήσεις, που δείχνουν ότι, ορισμένες πολιτικές δυνάμεις διατηρούν τα κοινωνικά τους α- ντανακλαστικά,Αναφερόμαστε στο "Αρμα Πολιτών" που δημιούργησε Γραφείο Κοινωνικής Αλληλεγγύης και Εθελοντισμού, ταυτόχρονα δε, μακριά από λογικές "καπε- λώματος", στηρίζει πρωτοβουλίες, όπως αυτή που οργανώνει ομάδα εθελοντών στις 28 του μήνα, στην πλατεία Συντάγματος, μοιράζοντας ρούχα και άλλα είδη πρώτης ανάγκης, σε συμπολίτες μας, που έχουν ανάγκη. Πάντα τέτοια.
•---------------------- ---------- — — --------------------- ■  1

Αλληλεγγύη

ΑΝΤΙΘΕΣΕΙΣ
Χρειάζεται επιτέλους και 
στρατηγική ανάπτυξης... . ~
Του ΑΛΕΞΗ
ΠΑΠΑΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ

ΤΙΣ ΤΕΛΕΥΤΑΙΕΣ ΜΕΡΕΣ σιο χρηματιστήριο Αθηνών γίνεται ηάρτι. Θα πει κάποιος άτι εκεί που είχε φτάσει, θα ερχόταν κάποια στιγμή που θα έμπαινε σε ανοδική τροχιά. Αλλωστε παρά την άνοδο, ο τζίρος εξακολουθεί να είναι εξαιρετικά χαμηλός. Ομως αξίζει να δει κάποιος αυτή τη με- ταόΐροφή και να την μελετήσει. Φαίνεται από την άνοδο του τραπεζικού δείκτη κατά 50% μέσα σε λίγες ημέρες ότι κάποιοι προεξοφλούν πως το κλείσιμο του PSI πλησιάζει και σπεύδουν να πάρουν θέση διότι εκτιμούν πως η Ελληνική οικονομία έπιασε πάτο και από εδώ και στο εξής μόνο κέρδη μπορεί να αποκομίσουν. Το γεγονός αυτό δεν είναι μεμονωμένο. Οι προσεκτικοί παρατηρητές έχουν διαπιστώσει ότι το τελευταίο διάστημα έχουν αυξηθεί οι συζητήσεις στα διάφορα φόρουμ που έχουν ως αντικείμενο τις επενδύσεις στην Ελλάδα. Μια κουβέντα που γίνεται εν όψει των διαφαινόμενων αποκρατικοποιήσεων, οι οποίες αν τελικά προχωρήσει το σχέδιο θα πάρουν μορφή χιονοστιβάδας τους επόμενους μήνες.
ΘΕΤΙΚΑ ΜΗΝΥΜΑΤΑ για μια Οικονομία που στενάζει από τα λουκέτα και την έλλειψη ρευστότητας και μια κοινωνία που βλέπει την ανεργία να αγγίζει ποσοστά Ισπανίας και το κοινωνικό κράτος \7ά διαλύεται κάτω από την πίεση της τρόικας για όλο και αυστηρότερη λιτότητα. Η Οικονομία όμως είναι ψυχολογία και αρκεί μια ένεση αισιοδοξίας για να αλλάξει το κλίμα. Αυτή τη θετική αύρα περιμένουν από το χρηματιστήριο. Από μόνη της η αγορά όμως δεν μπορεί να αλλάξει το κλίμα. Χρειάζεται και στρατηγική ανάπτυξης την οποία δυστυχώς η παρούσα κυβέρνηση δεν τη έχει.
ΕΙΝΑΙ προσανατολισμένη και σωστά στο κλείσιμο του PSI και την ψήφιση της δανειακής σύμβασης, αλλά δεν μπορεί να κάνει το μεγάλο άλμα που θα Βοηθήσει για να βγούμε από το σκοτεινό τούνελ που βρισκόμαστε σήμερα. Εξάλλου όσο υπάρχει η εκκρεμότητα δεν μπορεί να μιλάει κανείς για ανάπτυξη. Ουδείς θα βάλει τα λεφτά του σε μια χώρα που απειλείται με ανοικτή χρεοκο-- πία και μάλιστα άμεσα. Η επόμενη κυβέρνηση όμως, αυτή που θα προκόψει από. τις εκλογές που αργά ή γρήγορα θα στηθούν πρέπει dV ξέρει που θέλει να πάει τη χώρα και την οικονομία της και δυστυχώς οι υπάρχοντες πολιτικοί σχηματισμοί δεν φαίνεται να μπορούν να σταθούν σιο ύψος των περιστάσεων.
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Μέσα στην εβδομάδα 
αναμένεται να πραγμα
τοποιηθεί συνάντηση 
μεταξύ της ΓΣΕΕ και 
των εργοδοακών φο
ρέων, καθώς το κλιμά
κιο της τρόικας θα 
"ξαναβρεθεί' με τον Υ
πουργό Εργασίας προ- 
κειμένου να τους θέσει 
τις τελικές του προτά
σεις για μισθούς και ε
πικουρικές

"ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΗ ΑΝ Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΠΑΡΕΜΒΕΙ ΜΟΝΟΜΕΡΩΣ ΣΤΟΥΣ ΜΙΣΘΟΥΣ ΣΤΟΝ ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΤΟΜΕΑ"

«Κοινωνικό πρωτόκολλο» 
προτείνουν οι έμποροι
γ

Τ η ς ΝΤΙΝΑΣ ΣΙΓΟΥΡΟΥ

πέρ του παγώματος των μισθών 
για τρία χρόνια και της μείωση 
του μη μισθολογικού κόστους , 

προκειμενου να διασωθεί ο 13ος 
και 14ος μισθός στον ιδιωτικό το
μέα τάσσονται οι κοινωνικοί εταί
ροι (ΓΣΕΕ, Β ΕΑ , ΕΣΕΕ).

Την ίδια ώρα ο πρόεδρος της Ν.Δ Αντώνης Σαμαράς διαδεδαίωσε χθες το προεδρείο της ΓΣΕΕ ότι δεν θα στηρίξει πράξη νομοθετικού περιεχομένου για την περικοπή των μισθών στον ιδιωτικό τομέα. Ο πρόεδρος της ΝΔ είπε ότι, αν γινόταν περικοπή 13ου και 14ου μισθού, και μόνο από αυτό θα προ- καλούνιαν ύφεση της τάξης του 3,5% και θα διπλασιαζόταν η προΒλεπόμενη ύφεση και θα έφθανε στο 7%. Η πρόταση δε των Εμπόρων είναι η υιοθέτηση και η υπογραφή ενός ''κοινωνικού πρωτοκόλλου", που θα συμπεριληφθεί στη νέα δανειακή σύμβαση και θα περιλαμβάνει το πάγωμα των μισθών, τη μείωση του μη μισθολογκού κόστους και μια "ρήτρα προστασίας" των επιδομάτων εορτών και α- δείας. Θα είναι καταστροφικό εάν η κυβέρνηση πα- ρέμβει μονομερώς στους μισθούς στον ιδιωτικό τομέα τη σηγμή που όλες οι εργοδοτικές οργανώσεις συμφωνούν με τη ΓΣΕΕ για την υπεράσπιση της Εθνικής Γενικής Συλλογικής Σύμβασης Εργασίας (ΕΓΣΣΕ)", δήλωσε ο πρόεδρος του ΒΕΑ, Π. ΡαΒά- νης. Πρόσθεσε δε ότι η μείωση των ασφαλιστικών εισφορών είναι πολύ σημαντική για την τόνωση της ανταγωνισπκότητας των μικρομεσαίων επιχειρήσεων, ωστόσο θα πρέπει να βρεθεί λύση για την εξασφάλιση νέων πόρων που θα τροφοδοτήσουν το ασφαλιστικό σύστημα. Μέσα στην εβδομάδα αναμένεται να πραγματοποιηθεί συνάντηση μεταξύ της ΓΣΕΕ και των εργοδοτικών φορέων, καθώς το κλιμάκιο της τρόικας θα "ξαναβρεθεί' με τον Υπουργό

Η ΕΣΕΕ πιστεύει ότι το πάγωμα τω ν μισθών για μια τριετία θα 
σώσει τον κατώτερο, τον 13ο και 14ο μισθό, ενώ η μείωση 

του μη μισθολογικού κόστους θα περιορίσει αρκετά την πίεση 
τω ν ασφαλιστικών υποχρεώ σεω ν

Εργασίας προκειμένου να τους θέσει τις τελικές του προτάσεις για μισθούς και επικουρικές.Πάγωμα... μισθών________________________________Η ΕΣΕΕ πιστεύει ότι το πάγωμα των μισθών για μια τριετία θα σώσει τον κατώτερο, τον 13ο και 14ο μισθό, ενώ η μείωση του μη μισθολογικού κόστους θα περιορίσει αρκετά την πίεση των ασφαλιστικών υποχρεώσεων.Οπως αναλυτικά επισημαίνει στη σχετική ανακοίνωση, η επίθεση που δέχεται ο Κοινωνικός Διάλογος αποδεικνύει τώρα περισσότερο παρά ποτέ τη σημασία του θεσμού.Οι κοινωνικοί εταίροι, τονίζεται στην ανακοίνωση, καλούμαστε να λύσουμε τρεις δύσκολους κόμπους:- ο πρώτος σχετίζεται με το τι πραγματικά απαιτεί η Τρόικα, ο δεύτερος με το τι αντέχει η Κυβέρνηση να προτείνει και η Βουλή να ψηφίσει και ο τρίτος και σπουδαιότερος με το τι μπορούμε να συμφωνήσουμε εμείς οι ίδιοι, που να μπορεί να ανιέξει η κοινωνία. Κανένας κόμπος, όμως, δεν είναι γόρδιος δεσμός, σε ένα ειλικρινή κοινωνικό διάλογο.Ανεξάρτητα από τις εξελίξεις, οι κοινωνικοί εταίροι πρέπει να αναλάβουμε τις ευθύνες μας, να μην φανούμε κατώτεροι των περιστάσεων και οφείλουμε να συμφωνήσουμε σε αυτά που πιστεύουμε ότι θα λύσουν και δεν θα δημιουργήσουν μεγαλύτερα προβλήματα στο εργασιακό πεδίο.Η πρόταση της ΕΣΕΕ είναι η υιοθέτηση και η υπογραφή ενός "κοινωνικού πρωτοκόλλου", που θα συμπεριληφθεί σιη νέα δανειακή σύμβαση και θα περιλαμβάνει το πάγωμα των μισθών, τη μείωση του μη μισθολογικού κόστους και μια "ρήτρα προστασί

ας" των επιδομάτων εορτών και αδείας.Οι μικρομεσαίοι έμποροι αποφάσισαν ομόφωνα στο έκτακτο Δ.Σ. της ΕΣΕΕ ότι σε καμία περίπτωση, δεν θα γίνουν οι "νεκροθάφτες" του 13ου και 14ου μισθού στον ιδιωτικό τομέα.Οχι στο... πάγωμα ______________________________Στη συνάντηση, ο κ. Σαμαράς είπε στους εκπροσώπους των εργαζομένων ότι είναι κατά των υφε- σιακών μέτρων, όπως ανέπτυξε και στη σύσκεψη των πολιτικών αρχηγών. Σύμφωνα με πληροφορίες, ο πρόεδρος της ΝΔ είπε ότι, αν γινόταν περικοπή 13ου και 14ου μισθού, και μόνο από αυτό θα προκαλούνταν ύφεση της τάξης του 3,5% και θα διπλασιαζόταν η προβλεπόμενη ύφεση και θα έφθανε στο 7%. Ο κ. Σαμαράς επέμεινε, λέγοντας όη είναι πρωτοφανές και όπ ούτε σε περίοδο πολέμου μία χώρα δεν είχε έξι χρόνια ύφεσης. Επίσης, πρόσθεσε ότι είναι παράδοξο να μην ζητούν ούτε οι εργοδότες περικοπές στον ιδιωτικό τομέα και παρόλα αυτά να τίθεται σαν θέμα, "φωτογραφίζοντας" τον υπουργό Εργασίας και τον κ. ΓΊαπαδήμο.Στο πλαίσιο αυτό διαβεβαίωσε την ηγεσία της ΓΣΕΕ ότι δεν θα στηρίξει πράξη νομοθετικού περιεχομένου για την περικοπή των μισθών. "Δεν λύνονται τέτοια θέματα με νομοθετικές παρεμβάσεις” ανέφερε. Ο πρόεδρος της ΓΣΕΕ, κ. Παναγόπουλος απευθύνθηκε προς τους εργαζόμενους της χώρας και τους διαβεβαίωσε όπ "δεν συζητάμε και δεν θα αποδεχθούμε μειώσεις μισθών, πάγωμα ωριμάνσε- ων ή κατάργηση του 13ου και 14ου μισθού".Απευθύνθηκε, όμως και στο πολιτικό σύστημα, λέγοντας όπ πρέπει να αναλάΒει πς ευθύνες του, αφού- όπως πρόσθεσε - για την κατάσταση φταίνε οι

ί

κυβερνήσεις, αλλά "και οι επιχειρημαπες, που, με πς μειώσεις του μισθολογικού κόστους, επιδιώκουν αύξηση του περιθώριου κέρδους, αφού παρά πς περικοπές οι τιμές των προϊόντων δεν έχουν μειωθεί'.Απευθύνθηκε και στον πρωθυπουργό λέγοντας όπ "περιμένουμε από τον κ. Παπαδήμο να ορθώσει το ανάστημά του, αφού, άλλωστε, ξέρει όπ η μείωση των μισθών δεν ενισχύει την ανταγωνιστικότητα".Ο κ. Παναγόπουλος μίλησε, όμως, με δηκτικό τρόπο "για τους κουκουλοφόρους, οι οποίοι πηγαίνουν στους "τροϊκανούς" και καταδίδουν πολλά, όπως πχ για τη μετενέργεια των συμβάσεων, θέμα που το γνώριζαν πολλοί λίγοι".Σε ερώτηση για το αν είναι καλυμένοι από τις θέσεις της ΝΔ, ο κ. Παναγόπουλος απάντησε όπ "πήραν διαβεβαίωση όπ η ΝΔ δεν θα στηρίξει την πράξη νομοθετικού περιεχομένου".Επίθεση στον πρωθυπουργό έκανε ο γραμματέας της ΓΣΕΕ κ. Κιουτσούκης ο οποίος δήλωσε όπ "έχουμε πει από την αρχή όπ ο κ. Παπαδήμος δεν μπορεί να εξυπηρετήσει τα συμφέροντα της χώρας, αλλά μόνο των τραπεζιτών".
Μείωση επικουρικών____________________________"Κόβονται" οι επικουρικές συντάξεις και επισήμους. Το είπε ξεκάθαρα η γ.γ. Κοινωνικής Ασφάλισης. Είναι προαπαπούμενο για την τρόικα η μείωση των επικουρικών. Αφού λοιπόν είναι προαπαιτούμε- νο, γιατί τόσο καιρό οι κυβερνητικοί μασάνε τα λόγια τους; 'Το δίλημμα δεν είναι αν θα πέσει ψαλίδι στις επικουρικές, αλλά αν θα υπάρχει στο μέλλον επικουρική ασφάλιση", είπε διαλύοντας κάθε αμφιβολία... Υπογράμμισε, επιπλέον, πως τα ταμεία των επικουρικών παρουσιάζουν έλλειμμα 800 εκατομμυρίων ευρώ το χρόνο και προειδοποίησε όπ πρέπει να βρεθεί γρήγορα μία λύση, γιατί "ο χρόνος τελειώνει".Το νομοσχέδιο του υπουργείου Εργασίας προβλέπει περικοπή των επικουρικών συντάξεων σε όλα τα προβληματικά ταμεία από 15% έτος 40%.
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Ενεργειακό έργο θα ενώσει 
την Κύπρο με το Ισραήλ 

και την Ελλάδα

Θα υλοποιηθεί το πλέον φιλόδοξο ενεργειακό έργο για 
τον 21ο αιώνα. Λέγεται "EuroAsia Interconnector και το ανα
κοίνωσε στην Λευκωσία ο πρόεδρος της Δ Ε Η  - Quantum 
Energy Νόσος Κτωρίδης. Στόχος είναι να συνδεθεί με υπο-. 
θαλάσσιο ηλεκτρικό καλώδιο το Ισραήλ, η Κύπρος και η Ελ
λάδα και κατ’ επέκταση να συνδεθεί με το Πανευρωπαϊκό 
Ηλεκτρικό Δίκτυο. Αυτό είναι και το πρώτο εγχείρημα ενερ
γειακής σύνδεσης μεταξύ Ευρώπης και Ασίας. Οπως ανα
κοινώθηκε, πρόκειται για το πλέον μεγαλεπήβολο έργο που 
έγινε μέχρι στιγμής στον κόσμο τόσο σε ό,τι αφορά το μή
κος του καλωδίου όσο και το βάθος που αυτό θα ποντισθεί.

Το κόστος και η απόσβεση_________________________________

Οσο για το κόστος του έργου, αναμένεται να ανέλθει στο 
1,5 δια ευρώ και θα χρειασθεί περίπου τρία χρόνια μέχρι 
την ολοκλήρωσή του Θα ξεκινήσει μέσα το 2013 και θα 
μπορεί να τεθεί σε λειτουργία το 2016. Το κόστος του έργου 
αναμένεται να αποσβεσθεί σε περίπου τέσσερα χρόνια. Το 
έργο έχει δυνατότητα μεταφοράς ενέργειας συνολικής ισχύ
ος 2.000 MW, ενώ τα συμβαλλόμενα μέρη είναι η ΔΕΗ- 
Quantum Energy από την Κύπρο, η Δ Ε Η  από την Ελλάδα 
και θεσμικοί φορείς από το Ισραήλ. Ο  κ. Κτωρίδης είπε ότι 
η αναμενόμενη απόδοση του έργου ανέρχεται σε 17,5 δια  
ευρώ κατά τη διάρκεια ζωής του καλωδίου. Πρόσθεσε, ό
μως, ότι ο υπολογισμός των εισοδημάτων είναι τρεις φορές 
πιο συντηρητικός σε σχέση με άλλα αντίστοιχα παράδειγμα 
στη βόρεια Ευρώπη. Η  απόσβεση του έργου, σύμφωνα με 
τον Πρόεδρο της ΔΕΗ-Quantum Energy, θα γίνει σε 1500 
μέρες από την ημέρα λειτουργίας του, ενώ τη χρηματοδότη-'  ση του έργου θα την αναλάβει η ΔΕΗ -Quantum Energy.

Από το Ισραήλ στην Πελοπόννησο_______________________

Το μήκος του καλωδίου μεταξύ Κύπρου και Ισραήλ θα εί
ναι 155 ναυτικά μίλια, μεταξύ Κύπρου και Κρήτης 320 ναυ
τικά μίλια και μεταξύ Κρήτης και Πελοποννήσου 65 ναυτικά 
μίλια, ενώ το μέγιστο βάθος πόντισης του καλωδίου είναι τα 
2.000 μάρα, ενώ το καλώδιο, βάρους 60 κιλών ανά μέτρο, 
θα θαφτεί σε βάθος ενός μέτρου κάτω από τον πυθμένα της 
θάλασσας. Αναφερόμενος στην Ελλάδα ο κ. Κτωρίδης είπε 
ότι η χώρα είναι ελλειμματική σε ενέργεια κατά 1.000 MW  
το χρόνο και αναγκάζεται να εισάγει επιπρόσθετη ηλεκτρική 
ενέργεια. Η  μεταφορά ενέργειας αναμένεται να ξεκινήσει α
πό το Ισραήλ, το οποίο επιδιώκει την εξαγωγήενέργειαςπου 
θα παράγει από το φυσικό αέριο. Συμπλήρωσε όμως ότι και 
η Κύπρος θα μπορέσει να χρησιμοποιήσει το καλώδιο για ε
ξαγωγή ενέργειας προς την Ευρώπη, όταν θα έχει τη δυνα
τότητα αυτή.

Καμία αλλαγή σια σχεδία γιο το φυσικό αέριο

Απαντώντας σε ερώτηση, ο κ. Κτωρίδης ανέφερε ότι το 
έργο δεν ανατρέπει τους σχεδιασμούς για δημιουργία τερ
ματικού υγροποίησης φυσικού αερίου στην Κύπρο με στόχο 
την εξαγωγή του, καθώς το καλώδιο στοχεύει στη μεταφορά 
της παραγόμενης ενέργειας από την πρώτη ύλη. Είπε επίσης 
ότι πιθανός αγοραστής της ενέργειας που θα μεταφέρεται α
πό το καλώδιο είναι όλη η Ευρώπη, καθώς η ενεργειακή ζή
τηση είναι αυξημένη. Ω ς παράδειγμα, έφερε την απόφαση 
της Γερμανίας να σταματήσει την παραγωγή ενέργειας από 
τους πυρηνικούς της αντιδραστήρες ως το 2020, μετά το α
τύχημα στον πυρηνικό σταθμό της Φουκουσίμα, κάτι που θα 
έχει ως αποτέλεσμα την απώλεια 20.000 MW.

Καστανίδης: Σε εξέλιξη σχέδιο 
αποδόμησης του Γ. Παπανδρέου

Καρατζαψέρης: To PSI 
πρέπει να πετύχει

"Ο Γιώργος ΠροΒόπουλος είχε προΒλέψει έλλειμμα oto  9,5% και ας έρθει να μας διαψεύσει", δήλωσε σιον Real Fm ο Βουλευτής και πρώην υπουργός ίου ΠΑΣΟΚ, Χάρης Καστανίδης.Σε ό,τι αφορά την απόφαση του οικονομικού εισαγγελέα να σταλεί από τον Αρειο Πάγο η δικογραφία για την ΕΛΣΤΑΤ στη Βουλή, ο κ. Καστανίδης υπογράμμισε πως δεν πρέπει να ποινικοποιούνται επιστημονικές διαφορές. Παράλληλα εκτίμησε ότι θα έπρεπε να έχει κληθεί ο πρόεδρος της ΕΑΣΤΑ κ Γεωργίου. Ο πρώην υπουργός του ΠΑΣΟΚ θεωρεί πως Βρίσκεται σε εξέλιξη σχέδιο αποδόμησης του Γιώργου Παπανδρέου, ενώ για τα δημοσιεύματα που αφορούν στον αδελφό του πρώην Πρωθυπουργού δήλωσε πως περιμένει τις εξηγήσεις του.

"Αν δεν ολοκληρωθεί το PSI, τότε πολύ φοβάμαι πως ούτε νέα δανειακή σύμβαση θα υπάρξει, αλλά ούτε και πορεία προς το αύριο", προειδοποίησε ο πρόεδρος του ΑΑΟΣ, Γ. Καρα- τζαφέρης. "Οι δύο ισχυρές κυρίες της Ευρώπης -η κ. Λαγκάρντ και η κ. Μέρκελ- πιέζουν πολύ για μείωση επιτοκίου στους ιδιώτες. Θέλω να ελπίζω ότι η πίεσή τους θα είναι τόση ώστε να μην σπάσει το σχοινί", πρόσθεσε, σημειώνοντας ότι χρειάζεται πολλή προσοχή ώστε να πετύχει το πρόγραμμα.

Συνάντηση 
Πάγκαλου με 
τον αντιπρόεδρο 
της κυβέρνησης 
της ΠΓΔΜ

ΕΕ: «Συμφωνία»
ΥΠΕΞ για επιβολή 
εμπάργκο πετρελαίου 
στο Ιράν

Ο ι υπουργοί Εξω τερικώ ν ιπ ς ΕΕ κατέ-Η εκ των αντιπροέδρων της κυβέρνησης της ΠΓΔΜ, αρμόδια για ζητήματα ευρωπαϊκής ενσωμάτωσης της χώρας, Τεούτα Αρίφι, θα πραγματοποιήσει επίσκεψη στην Α θήνα, όπου αύριο θα συναντηθεί με τον αντιπρόεδρο της ελληνικής κυβέρνησης Θεόδωρο Πάγκαλο, μεταδίδουν τα MME της ΠΓΔΜ.Στη συνάντηση, που θα γίνει κατόπιν αιτήματος της κ. Αρίφι, η αντιπρόεδρος της κυβέρνησης της ΠΓΔΜ αναμένεται να ζητήσει υποστήριξη από την Ελλάδα σχετικά με την ενταξιακή πορεία της χώρας της προς την Ευρωπαϊκή Ενωση (ΕΕ). Η Τεούτα Αρίφι προέρχεται από το αλβανικό κόμμα DUI του Αλί Αχμέτι, το οποίο συμμετέχει στην κυβέρνηση συνασπισμού με το VMRO-DPMNE του Νίκολα Γκρού- εφσκι.

ληξαν σε συμφωνία για την επιβολή εμπάργκο στην εισαγω γή, αγορά και μεταφορά ιρανικού αργού και προϊόντων του κατά τη σύνοδό τους στις Β ρυξέλλες, σύμφωνα με διεθνή MME που επικαλούνται Ευρω παίους αξιω ματούχους. Ωστόσο, η πλήρης εφ αρμογή του εμπάργκο αναμένεται να αναβληθεί μέχρι την 1η Ιουλίου. Η αναβολή εφ αρμογής του μέτρου μέχρι την 1η Ιουλίου για ηρούφιστάμενα συμβόλαια οφείλεται σε πιέσεις της Ελλάδ α ς, η οποία εξαρτάται σε μεγάλο βαθμό από τις εισαγω γές ιρανικού πετρελαίου για την κάλυψη των ενεργειακώ ν της αναγκώ ν. Εξάλλου, σύμφωνα με το πρακτορείο Dow Jo n e s , αναμένεται ειδική ανακοίνω ση για την Ελλάδα. Η οικονομική κατάσταση στην Ελλάδα δεν είναι η καλύτερη αυτή τη στιγμή και δικαίω ς μας ζη τούν να τους βοηθήσουμε να βρουν μια λύση . επισήμανε νωρίτερα διπλωματική πηγή στο R euters.

Ιδιαίτερα
μισθολόγια

•Το υπουργείο Οικονομικών με αποφάσεις της πολιτικής του ηγεσίας προβαίνει σε τοποθετήσεις προϊσταμένων Διευθύνσεων και Τμημάτων με άκρως κομματικά κριτήρια. Στους κόλπους της ΔΑΚΕ επικρατεί αναβρασμός, καθώς το αποτέλεσμα είναι, υπάλληλοι που πρόσκεινται στη ΝΔ να παραγκωνίζονται επιλεκτικά, να αυξάνονται οι καταγγελίες και να δημιουργού- νται εύλογα ερωτήματα.α) Τι κάνει η Νέα Δημοκρατία για να προστατέψει τον κόσμο της;6) Είναι δυνατόν να υπάρχει άλλο μισθολόγιο για τους προσκείμενους στο ΠΑΣΟΚ και άλλο για τους προσκείμενους στη Νέα Δημοκρατία, δεδομένου ότι οι υπάλληλοι θέσεων ευθύνης αμείβονται επιπλέον με ποσό μέχρι και 400 ευρώ μηνιαία!γ) Μήπως στη πορεία της αναδιάρθρωσης του Υπουργείου οι υπάλληλοι που θα παραμείνουν σε Δ.Ο.Υ. μη υποδοχής που κατ’ εξοχήν είναι Νεοδημοκράτες θεωρηθούν ως υπεράριθμοι και με τη διάλυση των υπηρεσιών αυτών οδηγηθούν σε απόλυση ή μετακίνηση σε άλλα Υπουργεία, δηλαδή μεθοδεύεται πλήρη κάλυψη του Υπουργείου Οικονομικών από "πράσινους" υπάλλήλους;δ) Με ποια αξιοκρατικά κριτήρια κρίνονται οι προϊστάμενοι πέρα από την κομματική τους ταυτότητα;Αυτά είναι μόνο μερικά από τα ερωτήματα και τα παράπονα τα οποία γεννώνται μέσα από τις καταγγελίες των "γαλάζιων" στελεχών του Υπουργείου.
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